

星級午市優惠套餐

STARRED SPECIAL LUNCH SET

每位**\$** 200

【只限外賣】 [TAKEAWAY ONLY]

套餐包括主菜、湯、糖水及白飯, 現時更於星期一至星期六敬備招牌菜「鮑汁鹅掌扣花菰」, 為該日主菜增添多項選擇。

Our lunch set includes a Main Dish, Soup of the Day, Forum Special Sweet Dessert and Rice. Our signature dish Braised Goose Web and Mushroom in Abalone Sauce will also be available from Monday to Saturday as a Main Dish for the lunch set.

星期一 MONDAY

鮑汁花菇扣鵝掌 粟米甘笋煲唐排 桃膠燉紅蓮 絲苗白飯

Braised Mushroom and Goose Web Pork Shank with Corn and Carrot Soup · Steamed Rice · Double-boiled Peach Gum and Red Dates Sweet Soup

> 星期 TUESDAY

陳皮豆豉爆雞球 青紅蘿蔔蜜棗煲豬脹湯 木瓜燉雪耳 絲苗白飯

Sauteed Chicken with Premium Black Bean Sauce Pork Shank with Radish and Carrot Soup · Steamed Rice Double-boiled Papaya with White Fungus

> 星期三 WEDNESDAY

黑蒜梅菜蒸肉餅 節瓜蠔豉煲豬唐排湯 桃膠燉紅蓮 絲苗白飯

Steamed Minced Pork with Salted Cabbage and Black Garlic Pork Rib with Hairy Gourd and Oyster Soup · Steamed Rice · Double-boiled Peach Gum and Red Dates Sweet Soup

> 星期四 THURSDAY

陳皮咕嚕肉 甘筍牛蒡煲豬脹湯 絲苗白飯 陳皮紅豆沙

Deep-fried Pork with Dried Mandarin Peel in Sweet & Sour Sauce Pork Shank with Burdock and Carrot Soup · Steamed Rice Sweetened Red Bean Soup with Dried Mandarin Peel

星期五

有機蕃茄燴豬柳 粉葛煲鯪魚湯 桃膠燉紅蓮 絲苗白飯

Braised Organic Pork Chop in Tomato Sauce Dace Fish with Arrowroot Soup · Steamed Rice Double-boiled Peach Gum and Red Dates Sweet Soup

> 星期六 SATURDAY

燒汁焗牛尾 西洋菜南北杏陳腎煲唐排湯 絲苗白飯 香草綠豆沙

Braised Ox-tail

Pork Rib with Dried Duck Gizzard and Watercress Soup Steamed Rice · Sweetened Mung Bean Soup with Basil

- ·以上套餐於星期一至六中午12時至下午3時期間供應,下單時間由上午9時半至下午2時半。
- · 付款方式: 現金、微信支付、支付寶、信用卡(自取), 優惠不適用於堂食。
- The set above is available every Monday to Saturday from 12-3pm. Ordering time from 930am to 230pm daily.
 Payment: Cash, WeChat Pay, Alipay, Credit card (Takeaway). This menu is not applicable for dine in.

查詢熱線Hotline: 2869 8282 WhatsApp下單: 6061 1682